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Αθήνα, 08/07/2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

    

Της:            ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

ΠΡΟΣ:        Τον κ. Υπουργό  Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ:   «Το Τμήμα Αγροτικής Βιοτεχνολογίας και Οινολογίας του Δημοκρίτειου 

Πανεπιστημίου Θράκης συνεχίζει να λειτουργεί με μόλις ένα μόνιμο 

καθηγητή»  

 
Κύριε Υπουργέ, 

 

Το Τμήμα Αγροτικής Βιοτεχνολογίας και Οινολογίας (τΑΒΟ) με το άρθρο 3 του νόμου 

5094/2024 της Σχολής Γεωτεχνικών Επιστημών του Διεθνούς Πανεπιστημίου της 

Ελλάδος (ΔΙ.ΠΑ.Ε.) με έδρα τη Δράμα, εντάχθηκε στη Σχολή Επιστημών Γεωπονίας 

και Δασολογίας του Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θράκης (Δ.Π.Θ.), που εδρεύει στην 

Ορεστιάδα, χωρίς μεταβολή της έδρας του. Όμως, αντί να ενισχυθεί, σύμφωνα με το 

σκεπτικό της Ανάλυσης Συνεπειών Ρύθμισης και τις δηλώσεις του Υπουργού ότι αυτή 

η μεταφορά θα λειτουργήσει προς όφελος του Τμήματος, σύμφωνα με τις φοιτήτριες 

και τους φοιτητές του Τμήματος, τίποτα  από  αυτά  δεν έχει συμβεί. 

 

Οι φοιτήτριες και οι φοιτητές του Τμήματος με επιστολή τους τονίζουν  ότι κατά την 

έναρξη του χειμερινού εξαμήνου του προηγούμενου έτους έζησαν κωμικοτραγικές 

καταστάσεις με αναζήτηση «νέων επιστημόνων καθηγητών» και μεταφορές 

μαθημάτων, καταστάσεις που κράτησαν δέσμιους – κυρίως - τους τελειόφοιτους 
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φοιτητές και φοιτήτριες του 5ου έτους, αλλά και αυτούς του 4ου έτους, που 

αναγκάζονται να απευθύνουν ερωτήματα προς κάθε αρμόδιο σχετικά με τις 

τοποθετήσεις μονίμων αλλά και εκτάκτων καθηγητών στο τμήμα τους. Μετά το τέλος 

του χειμερινού εξαμήνου το τμήμα συνεχίζει να λειτουργεί με μόλις ... έναν μόνιμο 

καθηγητή.   Με δεδομένο ότι η φοίτηση στο ως άνω Τμήμα είναι πενταετής και 

ολοκληρώνεται σε 10 εξάμηνα, οι φοιτήτριες και οι φοιτητές του Τμήματος ζητούν 

επίσης να προχωρήσει η διαδικασία πιστοποίησης του προγράμματος σπουδών 

πενταετούς φοίτησης, ώστε το πτυχίο τους να αποτελεί ενιαίο και αδιάσπαστο 

μεταπτυχιακό τίτλο (Integrated Master).  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

  
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να λυθεί το κύριο πρόβλημα του Τμήματος που 

εξακολουθεί να είναι η απουσία μόνιμων καθηγητών;  

2. Για ποιο λόγο δεν έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία εκλογής καθηγητή για τα 

αμπελουργικά μαθήματα, η οποία εκκρεμεί δύο περίπου χρόνια;   

3. Πώς θα παρέμβετε, ώστε  να καλυφθούν οι υπόλοιπες μόνιμες θέσεις που έχουν 

προκηρυχθεί;  

4. Θα έχουν επιτέλους μόνιμους καθηγητές, ώστε να μπορέσει το Τμήμα να 

προχωρήσει και σε άλλες διαδικασίες πέρα από την πραγματοποίηση των 

μαθημάτων, όπως ερευνητικά προγράμματα, μεταπτυχιακά κ.λπ.;  

5. Τι μέλλει γενέσθαι με τους έκτακτους καθηγητές, οι οποίοι είχαν ενεργή σύμβαση 

με το ΔΙ.ΠΑ.Ε.;. 

6. Υπάρχει διάθεση από την πλευρά του Δημοκρίτειου να προχωρήσει η διαδικασία 

πιστοποίησης του προγράμματος σπουδών πενταετούς φοίτησης του Τμήματος; 

 

 
Η Ερωτώσα Βουλευτής 
 
 
ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 

 




